



*Styrelseprotokoll*

ÖSTERSUND 2002-09-09

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 020908 kl 14.00

Plats: Sekreterarens bostad, Enge Frösön.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, IZR TIR

§1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.

§2. IZR/Leif utsågs till dagens justeringsman.

§3. Föregående mötes protokoll.  
Inget

§4. Rapporter:

Ekonomi

Kassören anmäler datorkrasch, inga uppgifter detta möte.  
Föreningen är nu adressändrad i sin helhet,

Contest:

MT, årsresultat från i fjol, vi blev tvåa., vi vann klubbävlingen i januari, resultat på gång hoppas Lasse. Antennjobb på Torpet har skett och kommer att fortsätta.  
VDX har enl uppgift fixat låsningen för 40 m beamen.  
Osäkert om deltagande i SAC, Lasse funderar. (21/9 cw SSB 28/9)

Packet:

I U

Repeter:

VRG och GHN har varit i Åre och servat, målat och ställt i ordning inför vintern.

Samband

Genomfört Midnattsolsrally, fjällIOL och Radio City cup.  
Jonas är värd en eloge för sin isats under midnattossolsrallyt i RB.

SI9AM

Dagarna i juli fungerade bra. Trevligt med det Tailändska besöket, han blev överaskad över SI9AM. Ett antal gäster har passerat, även utländska. Dagboken med omdömen över stationen och servicen är mycket goda. Trimmingsarbete pågår för fullt, förhoppningsvis blir dom klar i höst (om det går bra). Slutspurt på EU-projektet, september månad ut. Besöket i Tyskland föll också väl ut.



#### Torpet

Inget särskilt gjort i sommar. Klubbens slutsteg på plats, fint och prydligt enl GHN. Kompletterande trimmning krävs (på 160 m). Styrelsen skickar ett stort tack till Henrik UKE och PXO och BDZ. Krav på ihopplockning, städning mm på Torpet krävs efter ”mtrltillförsel” bl a.

Mittentförrådet kommer att friställas eftersom att Samband flyttar ut, kan då användas som förråd för tillförd mtrl.

#### VHF/UHF

Någon aktivitet kommer att ske i höst, exakt vad kommer senare.

#### Övrigt:

Potten för riktningvisaren för 40 m yagin måste bytas.

Diskussion uppstod om möjligheten att byta ut nuvarande kontrollbox för 40 m.

Frågan har inkommit om JRA har mtrl vid TÅSJÖ-berget. SVEN hävdar att det har funnits en STORNO 5000 där som tillhör JRA. Övrig mtrl tillhör Repetersällskapet västra.

Styrelsen uppmanades att hålla hemsidan så uppdaterad som möjligt. Var mer aktiva och leta felaktigheter så att vi kan hjälpa webmastern i sitt jobb.

#### §5

Beslut i s m rapporter.

Ordf skall skicka ett tack till UKE för arbetet med slutsteget.

#### §7.

##### Amatörradions dag

Den 28/9 öppet hus på Campus, ordf förslag är att genomföra amatörradions dag samtidigt på Campus. SAC SSB pågår samtidigt, långlördag i Östersund. SZW är sugen på att hålla i arrangemanget, men han kan inte göra något själv. CVM anser att vi skall genomföra amatörradions dag.

Lite olika förslag på platser dryftades.

Beslutades att genomföra amatörradions dag den 28/9 mellan kl 12.00-16.00 tillsammans med Öppet Hus på Campus. SZW sammanhållande.

#### §8.

##### Medlemsmöten innehåll

Möte den 12/9, första för hösten.

Sven och JanBertil deltar, inventerar mtrl-högen i källaren, status användbarhet mm. Dom skall samtidigt skissa på amatörradions dag.

Oktobermötet sker den 10/10.

CVM har möjlighet att genomföra en reseberättelse från Tyskland planeras i för novembermötet den 14.

12 december glögg



- §9 Sambandssektionen  
Sb-sektionen kommer nu att genomföra en enkät inom klubben för att undersöka intresset för att delta i kommande rallytävlingar. Midnattsollrallyt blir EM-status (siktat på VM-status). Radiorek kommer också att ske under hösten inför vinterns EM-rally.
- §10. Städdag på torpet  
Beslutades att genomföra denna den lördagen den 12 oktober, kl 10.00-15.00  
Vrålrika gm JanBertils försorg. (prisbelönt städning)
- §11. Utbildningsansvarig  
Ansvarig för ”rekrytering” till kurser av olika slag. Diskussion uppstod om möjliga lösningar.  
Uppdrogs åt TIR att kontakta BLK i detta ämne.
- §12. Kurs för U och Cept 2  
Detta är avhängigt om klubben lyckas att få någon utbildningsansvarig.  
Stråvan är att genomföra det under hösten. Den 28/9 skall vi försöka ha ett namn klart så att den informationen kan delges intresserade under dagen.
- §13. JOTA  
Genomförs den 18-19 okt på Torpet. SZW hoppas att några kan komma och hjälpa till under dessa dagar.
- §14. Rekrytering av nya medlemmar  
Viktigt fråga den 28/9. Ve 244 är det skollov i Ösd, SZW skulle vilja försöka köra en riktad utbildning via skolorna.
- §15. Kontroll av medlemmar i jämtland  
Icke medlemmar inom Jämtlands län, identifiera dessa och göra en riktad ”rekrytering” mot dessa och försöka att få tillbaka dom till JRA.  
Beslut att CVM kontrollerar möjligheterna att söka info om detta m h a callbook eller SSA och meddelar SZW.
- §16. Kvarstående frågor  
N A
- §17. Övriga frågor  
TIR: Nyckel till Alpbacken förvaras hos TIR enl styrelsens beslut.
- §18. Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras  
Söndagen den 6 oktober 14.00 –16.00 hemma hos sekreterarens bostad Eng,  
Frösön.
- §19 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte,



Jemtlands  
Radio Amatörer

*Sekreteraren*

Sid 4 (4)

Tommy Häll/3IKQ  
Sekreterare

Leif Eriksson/3IZR  
Justeringsman

---

Ordförande  
SM3SZW  
Sven-Henrik Östborg  
063-447 47

Kassör  
SM3IZR  
Leif Eriksson  
063-460 11

Sekreterre  
SM3IKQ  
Tommy Häll  
063-812 13

Hemsida  
[www.qsl.net/sk3jr](http://www.qsl.net/sk3jr)  
Postgironummer  
. 41 92 46 - 4